
 

 

ŠOLSKI SKLAD OŠ SOSTRO 

Cesta II. grupe odredov 47 

1261 LJUBLJANA – DOBRUNJE      V Sostrem, 17. 6. 2020 

 

 

ZAPISNIK 33. SEJE UPRAVNEGA ODBORA ŠOLSKEGA SKLADA  

 

SEJA JE POTEKALA  17. 6. 2020 OB 14. URI, V PROSTORIH GOSTILNE PRI KOVAČU 

PRISOTNI: Peter Cankar, Staša Grünfeld, Lidija Legan Landeker, Helena Trtnik in Miran Vene. 

ODSOTNI: Izostanek so opravičili Barbara Bašelj, Sandra Belič in Andreja Miklavčič. 

 

Sejo je vodil predsednik Miran Vene. 

Ker je bila prisotna večina članov upravnega odbora (62,5 %), se je seja nadaljevala. Soglasno (100 %) 

je bil sprejet sledeč dnevi red: 

1. Prošnja razredničarke Marjance Marn naslovljena na Šolski sklad; 

2. Razporeditev sredstev Šolskega sklada. 

 

Ad 1 

Gospod Vene nas je seznanil s prošnjo naslovljeno na šolski sklad, za pomoč družini, ki se je znašla v 

hudi stiski. 

Razvila se je razprava o tem, kako lahko družini pomagamo, koliko nas omejuje zakon in kje vse lahko 

zaprosimo za materialno pomoč. 

GLASOVANJE: Prisotni so prošnjo soglasno (100 %) odobrili. 

SKLEP 1: Upravni odbor prošnjo odobri, saj je v skladišču šolskega sklada, po uspešno izvedenem 

dobrodelnem koncertu, ostalo veliko stvari, ki bi družini olajšale stisko. Upravni odbor pri sponzorjih 

zaprosi tudi za oskrbo s hrano, higienskimi pripomočki, oblačili in šolskimi potrebščinami. 

Ad 2 

Gospa Grünfeld je člane upravnega odbora seznanila o višini sredstev na računu šolskega sklada, o 

višini prispevkov donatorjev in višini sredstev zbranih s strani staršev.  

Gospod Vene je predlagal, da bi 5.000 evrov iz računa šolskega sklada namenili za obnovo igrišča. 



 

 

 

GLASOVANJE: Prisotni so se soglasno( 100 %) strinjali s predlogom gospoda Veneta o donaciji. 

SKLEP 2: Na računu šolskega sklada je dovolj sredstev, da lahko del namenimo za obnovo igrišča, saj  

so bila za ta namen zbrana tudi sredstva na dobrodelnem koncertu. 

Seja se je zaključila ob 15.uri. 

 

Zapisnik zapisala:        Zapisnik overil: 

Helena Trtnik         Miran Vene 


